
RAADSCOMMISSIE  1 april 2014 

SAMENLEVING 

(ECONOMIE, WERK, ONDERWIJS, JEUGD EN SPORT) 

 

 

Aanwezig 

 

Björn Siffer, voorzitter 

Marc Hendrickx, schepenen 

Fabienne Blavier, Frank Creyelman, , Johan De Vleeshouwer, Toon 

Diependaele, Zineb El Boussaadani, Ingrid Kluppels, Tine Van den Brande, 

Jan Verbergt, Loïc Verstraeten, commissieleden 

Rita Vanden Bossche 

 

 Externen: Kirsten Lasure, regiomanager, Karen Laenen, coordinator locatie 

Sabbestraat. 

 

 Ambtenaren: Gert Eeraerts, Marc Lammar 

 

Verontschuldigd Walter Schroons, Wim Jorissen, Katleen Den Roover, Koen, Anciaux, 

Liesbet De Keersmaecker 

 

 

Datum 1 april 2014 – van 19.00u tot 20. uur 

 

 

1. Goedkeuring verslagen 4 februari 2014 en 11 maart 2014. 

 

Verslagen februari en maart worden goedgekeurd. 

 

 

 

 

2. Toelichting over de werking van de Landelijke kinderopvang vzw Stekelbees -

toelichting door Kirsten Lasure, regiomanager.  

 

 

Deze commissie werd samengeroepen met dit onderwerp naar aanleiding van een vraag 

van mevrouw Rita Vanden Bossche: 

 

Buitenschoolse opvang wordt gesubsidieerd door de stad Mechelen.  Bovendien draagt 

Stekelbees de naam ‘Stedelijke Buitenschoolse opvang’.  Ik vernam deze week dat de 

vzw de opvang in de vakantiemaanden zal beperken door een sluiting van enkele weken 

in te voeren.  Omdat dat voor veel werkende ouders moeilijk ligt, denk ik dat het nuttig 

is dat de gemeenteraad een zicht krijgt op de werking van deze vzw. 

 

Dhr Marc Lammar, diensthoofd kinderopvang, leidt  de vergadering in. Hij verduidelijkt 

dat de vzw Stekelbees een zelfstandige en onafhankelijke instelling is die naschoolse 

opvang organiseert. De stad heeft een samenwerkingsakkoord met de vzw en draagt bij 

in de onkosten. 

 

Mevrouw Kirsten Lasure geeft een korte toelichting bij de dagelijkse werking. Hier in 

Mechelen is er een voor- en naschoolse kinderopvang voor kinderen van 2.5j naar 12j. 

Om specifiek te antwoorden op de vraagstelling, is het inderdaad zo dat er een sluiting 

tijdens de zomervakantie is voorzien.  

 

Dhr. Lammar vult aan met de mededeling dat de sluiting opgevangen zal worden door 

de stadsdienst kinderopvang. 

 

 



Zo’n collectieve sluiting komt over heel Vlaanderen voor, tussen kerst en nieuw + een 

deel van de zomervakantie. De reden hiervoor is dat elke instelling door Vlaanderen 

wordt gesubsidieerd op basis van 230 gesubsidieerde dagen. Zonder een sluiting tijdens 

de vakanties, wordt de personeelskost onhoudbaar. 

 

 

Volgende vragen worden nog gesteld: 

 

Rita Vanden Bossche: hoe verloopt de financiering van dit initiatief? 

 

Kirsten Lasure: door Kind en Gezin, niet meer geindexeerd sinds 2012. De tekorten die hieruit 

resulteren werden besproken met de stad. Sinds vorig jaar werd er voor het eerst met een 

negatief saldo afgesloten, vandaar dat er enkele bijkomende maatregelen werden ingevoerd 

zoals een flexibele sluiting, een afgebouw op zaterdag en ‘s morgens vroeg. 

 

Ingrid Kluppels: Wat waren dan vroeger de openingsuren? 

 

Kirsten Lasure: Half zeven ’s ochtends tot zeven uur ’s avonds. 

 

Fabienne Blavier: hoeveel kinderen kunnen hier opgevangen worden? 

 

Karen Laenen:  Maximaal 59 in de locatie Sabbestraat en 42 in de locatie Leest tijdens de 

schooldagen. In de vakanties beperken we in de M.Sabbestraat in leeftijd (3 tot 6 jaar) maar 

laten tot 60 kinderen toe. In Leest beperken we het aantal tot 28 kinderen maar werken we 

van 3 tot 12 jaar. 

 

Fabienne Blavier: En hoeveel begeleiders staan daar tegenover? 

 

Kirsten Lasure: 1/14 is de norm voor buitenschoolse opvang. 

 

Toon Diependaele: Is er ook geen werking in de Arme Clarenstraat? 

  

Kirsten Lasure: ja, dat klopt, maar dat is een kindercreche, geen naschoolse opvang. 

Daarnaast hebben we ook nog opvang voor bedrijven. 

 

Er ontstaat een discussie rond de grootte van de lokalen tov het aantal kinderen. Kirsten 

Lasure verduidelijkt dat er wettelijk  4m² netto speelruimte per kind moet voorzien zijn. 

 

Rita Vanden Bossche: doen jullie ook andere activiteiten of altijd binnen? 

 

Karen Laenen: We gaan zo veel mogelijk naar buiten en organiseren allerlei activiteiten. Hier is 

een buitenruimte aanwezig en we stappen ook wel eens naar het Tivolipark. Maar met kleine 

kinderen aanwezig zijn de mogelijkheden voor verplaatsing vaak beperkt. 

 

Rita Vanden Bossche: welke scholen participeren hierin? 

 

Karen Laenen: Don Bosco, Maurits Sabbeschool, Het Zonnehuis, het Lyceum, De Baan/De 

Holm. Er wordt een bustour georganiseerd om de kinderen af te halen. 

 

Rita Vanden Bossche:  Wat is de gemiddelde leeftijd?  

 

Karen Laenen: gemiddelde ligt op het eerste leerjaar en kleuters. In de paasvakantie en grote 

vakantie zijn er enkel kleuters, aangezien de rest opgevangen wordt op de speelpleinen. 

 

Rita Vanden Bossche: wat betalen de ouders? 

 

Kirsten Lasure:13,74 €voor een volledige dag, met sociale tarieven en gezinskortingen 

Deze tarieven liggen binnen de grenzen van Kind & Gezin. 

 

Rita Vanden Bossche: Maar deze zijn niet inkomensgerelateerd?  

 

Marc Hendrickx: neen, maar er wordt wel gewerkt met een attest voor de belastingen. 



 

De commissie wordt beëindigd met een rondleiding door de infrastructuur. Er worden 

aanvullend nog vragen gesteld en opmerkingen geformuleerd, die naar gewoonte geen 

onderdeel uitmaken van het verslag. 

 

 

 

 

 Verslaggever: Gert Eeraerts 


